

## RoHS 符合性宣告

### Declaration of RoHS Compliance

茲保證建準集團(含建準電機工業股份有限公司、昆山廣興電子有限公司、北海建準電子有限公司、北海立準電子有限公司及菲律賓建準電子有限公司)製造的產品符合電機電子產品中有害物質禁限用指令 ( EU ) 2015/863 對 2011/65/EU 附錄二修訂之規定，均質材料中限用物質均符合以下限值要求：

SUNON (including Sunonwealth Electric Machine Industry Co., Ltd., Sunon Electronics (Kun Shan) Co., Ltd., Sunon Electronics (Beihai) Co.,Ltd., Lizhun Electronics (Beihai) Co., Ltd. and Sunon Electronics Philippines Corporation) guarantee that the products made by SUNON comply with the requirements of the The Restriction of Hazardous Substances in Electrical and Electronic Equipment (ROHS) Directive (EU) 2015/863 amending 2011/65/EU the Annex II , the use of the restricted substances in homogeneous materials is in accordance with the following limits :

1.Cadmium (Cd) 鎘	<100 ppm
2.Hexavalent Chromium (CrVI) 六價鉻	<1000 ppm
3.Lead (Pb) 鉛	<1000 ppm
4.Mercury (Hg) 汞	<1000 ppm
5.Polybrominated Biphenyls(PBBs) 聚溴聯苯	<1000 ppm
6.Polybrominateddiphenyl ethers (PBDEs) 聚溴聯苯醚	<1000 ppm
7. Di- butyl Phthalate(DBP) 鄰苯二甲酸酯二丁酯	<1000 ppm
8. Benzyl butyl Phthalate(BBP) 鄰苯二甲酸丁酯苯甲酯	<1000 ppm
9. Di-ethylhexyl Phthalate (DEHP)鄰苯二甲酸二己酯	<1000 ppm
10. Di-isobutyl Phthalate (DIBP)鄰苯二甲酸二異丁酯	<1000 ppm

公司授權人 Signature :



職稱 Title :

Manager

日期 Date :

2023/02/10

公司章 Company Stamp :

